



Fail: KPKT/BPK/19/7/4 Klt.39 (62)

Tarikh: 25 Mei 2012

SIARAN MEDIA

PENDUDUK KAMPUNG BARU MENINGKATKAN PENGGUNAAN BAHASA KEBANGSAAN

Kundang, 25 Mei – Y.B. Menteri Perumahan dan Kerajaan Tempatan merasmikan program penggalakan penggunaan Bahasa Kebangsaan di Kampung Baru Kundang pada pagi ini.

Program ini dimulakan ekoran dari lawatan kerja YAB Timbalan Perdana Menteri (TPM) ke Kampung Baru Suria Mentakab pada 2011 mendapati penduduk Kampung Baru Suria memerlukan penterjemah untuk berhubung dengan YAB TPM.

Dengan adanya program ini adalah diharapkan penduduk kampung baru dapat meningkatkan penggunaan bahasa kebangsaan untuk berinteraksi dengan sesama mereka dan masyarakat luar. Ini adalah selaras dengan pelaksanaan Bulan Bahasa Kebangsaan yang telah dilancarkan pada 2009 yang dahulunya dikenali sebagai Bulan Bahasa dan Sastera Negara(BBSN)

Program di kampung-kampung baru ini telah dimulakan sejak 2011 lagi atas inisiatif Bahagian Kampung Baru, Jabatan Kerajaan Tempatan (JKT). Bahagian ini bekerjasama dengan Dewan Bahasa dan Pustaka dan Jawatankuasa Kemajuan dan Keselamatan Kampung (JKKK) bagi

menganjurkannya di Kampung Baru terpilih di Kedah, Pahang, Perak, Johor, Selangor dan Negeri Sembilan.

Berikut adalah senarai Kampung Baru telah menjayakan program ini:

- i. Kampung Baru Sungai Penjuring, Bentong, Pahang pada 21 Oktober 2011
- ii. Kampung Baru Pokok Assam, Taiping, Perak pada 29 Oktober 2011
- iii. Kampung Baru Sri Medan, Batu Pahat, Johor pada 30 Oktober 2011
- iv. Kampung Baru Padang Serai, Kulim, Kedah pada 27 April 2012.

Majlis pada pagi ini diserikan lagi dengan kehadiran pegawai kanan Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan, Jabatan Kerajaan Tempatan, Dewan Bahasa dan Pustaka, SRJK (C) Kundang dan penduduk kampung.

Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) diterajui oleh Yang Berhormat Dato' Seri Chor Chee Heung. Di bawah Kementerian ini terdapat 9 Jabatan iaitu Jabatan Perumahan Negara, Jabatan Kerajaan Tempatan, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Jabatan Perancangan Bandar dan Desa, Jabatan Lanskap Negara, Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara, Perbadanan Sisa Pepejal dan Pembersihan Awam, Tribunal Tuntutan Pembeli Rumah dan Institut Latihan KPKT.

Untuk keterangan lanjut sila hubungi Jessylina Mat Lazim Ketua Komunikasi Korporat (jessy@kpkt.gov.my)

Dikeluarkan Oleh : Unit Komunikasi Korporat
b.p. Ketua Setiausaha
Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan

Telefon : 03-8891 5555
Faks : 03-8891 5557
e-mail : pro@kpkt.gov.my